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Από το υπ'αριθ. 20/96 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
 
Αρ. απόφ. 564 / 96 

Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί του 9ου 
θέματος «Αίτηση Ιωάννη Κοντόπουλου για κίνηση 
διαδικασίας τροπ/σης του εγκεκριμένου ρυμοτομικού 
σχεδίου της πόλης στο Ο.Τ 211» 

 
 
 Σήμερα 29 Οκτωβρίου  του έτους 1996 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 
20.00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 24-10-96 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 22 μέλη. 
 
         Παρόντες                                        Απόντες          Παρόντες Πάρεδροι 
 

1. Κ. Ασλάνογλου Κ. Βαφείδης Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ. Αδάμου Θ. Δεμερτζής 
3. Μ. Ποτουρίδης Α. Μαρκούλης  
4. Κ. Κόλβατζης    
5. Α. Δελαβερίδης     
6. Θ. Τέτος     
7. Ε. Λελεκάκης   
8. Κ. Πουλασουχίδης  Απόντες Πάρεδροι 
9. Π. Καρασαββίδου  Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Κ. Γκαβαϊσές   
11. Α. Καραντουμάνης 
12. Λ. Τάκης 
13. Ε. Παναγιωτίδης   
14. Ο. Σιδηρόπουλος 
15. Ε. Σοφιανίδης 
16 Χ. Παπαγεωργίου 
17 Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 
18 Β. Τσίλης 
19. Γ. Χιονίδης 
20. Δ. Ζαμάνης   
21. Μ. Αδαλόγλου 
22. Π. Αγαθαγγελίδης 

ΣΗΜΕΙΩΣΗ:  
 
 

Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 556/96 
απόφασης προσήλθε ο κ. Β. Τσίλης.  
Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 563/96 
απόφασης προσήλθαν οι κ. κ. Κ. 
Κόλβατζης και Π. Αγαθαγγελίδης. Κατά 
τη συζήτηση 
της υπ’ αριθ. 582/96 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Κ.Κόλβατζης.  



 
 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος εισηγούμενος το 9ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο ο οποίος είπε: «Μιλάμε για τον ίδιο δρόμο όπως και 
στο 8ο θέμα  της ημερήσιας διάταξης. Πρέπει να σας πω ότι αυτός ο δρόμος 
απασχολεί το Δ.Σ από το 1984 ανελλιπώς. Είναι 40 μέτρα δρόμος και κάθε λίγο και 
λιγάκι έχουμε μία ένσταση. Θα ήθελα το θέμα αυτό να συζητηθεί με μία άλλη 
ένσταση, που εκκρεμεί για συζήτηση στο Δ.Σ, του κ. Κ.Νικολόπουλου. Θα ήθελα 
από κοινού να τις δει το Δ.Σ και να τις συζητήσει, προκειμένου να τελειώσουμε με 
αυτόν τον δρόμο. Γι’ αυτό παρακαλώ ν’ αναβληθεί το θέμα και να έρθει μαζί με την 
ένσταση του κ.Νικολόπουλου.» 
Χιονίδης: Θα ψηφίσω εναντίον της αναβολής διότι θα ήθελα ν’ ακούσω σήμερα την 
αντίθετη πλευρά της επιτροπής επί των αυτών θεμάτων (του 8ου και 9ου θέματος της 
ημερήσιας διάταξης). Το ότι υπάρχει και άλλη ένσταση δεν λέει τίποτα για μένα διότι 
ο Δήμαρχος μας είπε ότι κάθε τόσο γίνονται και καινούργιες ενστάσεις. Προτείνω ή 
ν’ αναβληθεί όπως είπε ο κ.Παναγιωτίδης για να συζητηθεί εν’ όλω τι θα κάνουμε 
για την όλη περιοχή ή άλλως δεν συντρέχει λόγος ν’ αναβληθεί αυτή η περίπτωση. 
Εκτός αν θέλει να μην έχει κανείς δύο αποφάσεις του ιδίου συμβουλίου με αντίθετο 
περιεχόμενο. 
Πρόεδρος: Υπάρχουν δύο προτάσεις. Ποιοί ψηφίζουν την αντιπρόταση του 
κ.Χιονίδη για να συζητηθεί τώρα; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 10 σύμβουλοι:  
 Ε.Παναγιωτίδης, Ο.Σιδηρόπουλος, Ε.Σοφιανίδης, Χ.Παπαγεωργίου, Φ.Γαλανούδη - 
Τσανάκα,  Β.Τσίλης,   Γ. Χιονίδης, Δ.Ζαμάνης,  Μ.Αδαλόγλου, Π.Αγαθαγγελίδης. 
Πρόεδρος: Ποιοί ψηφίζουν την πρόταση του Δημάρχου για ν’ αναβληθεί και να 
συζητηθεί μαζί μ’ όλες τις αιτήσεις που τυχόν υπάρχουν στην υπηρεσία για τροπ/ση 
στο συγκεκριμένο τετράγωνο; 
           Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 12 σύμβουλοι:    
Κ.Ασλάνογλου, Ι.Κουρουζίδης, Μ.Ποτουρίδης, Κ.Κόλβατζης, Α.Δελαβερίδης, 
Θ.Τέτος, Ε.Λελεκάκης, Κ.Πουλασουχίδης, Π.Καρασαββίδου, Κ.Γκαβαϊσές, 
Α.Καραντουμάνης,  Λ.Τάκης. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. - Την εισήγηση και την πρόταση του Δημάρχου. 
2. - Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
3. - Τις διατάξεις του άρθρου 106 του ΔΚΚ (Π.Δ 410/95). 

 Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 Αναβάλλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του 9ου θέματος «Αίτηση 
Ιωάννη Κοντόπουλου για κίνηση διαδικασίας τροπ/σης του εγκεκριμένου 
ρυμοτομικού σχεδίου της πόλης στο Ο.Τ 211». 
 
 



 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 564 / 1996 
.......................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
           Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 

                ΤΑ ΜΕΛΗ 
                                  
Ι. Κουρουζίδης           Ε. Παναγιωτίδης 
Μ. Ποτουρίδης           Ο. Σιδηρόπουλος 
Κ. Κόλβατζης             Ε. Σοφιανίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ 
 
 
 
 
 

Α. Δελαβερίδης          Χ. Παπαγεωργίου 
Θ. Τέτος                      Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα         
Ε. Λελεκάκης             Β. Τσίλης 
Κ. Πουλασουχίδης     Γ. Χιονίδης 
Π. Καρασαββίδου      Δ. Ζαμάνης 
Κ. Γκαβαϊσές              Μ. Αδαλόγλου 
Α. Καραντουμάνης     Π. Αγαθαγγελίδης 
Λ. Τάκης 
 
 
 
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
 Βέροια  13 - 11 - 1996 
        Ο Δήμαρχος  

 
 
 
 

     ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 

 


